
 
 
 

 

Vedrørende Referat af brugerrådsmøde 19.6.2023 
Dato: 19. juni 2023 kl. 9-11.30 

Sted: Blåt lokale, 1. sal - Aktivitetscenteret 

Deltagere: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Afbud fra: 

Lise-Lotte Dørge, Formand for Brugerrådet 
Bent Aarrebo Pedersen Næstformand for Brugerrådet 
Steen Guldager Andersen, medlem af Brugerrådet 
Ingrid Kjærsgaard Jensen, medlem af Brugerrådet  
Kirsten Petersen, 1. suppleant i Brugerrådet 
Bente Rasmussen, 2. suppleant i Brugerrådet 
Ulla Bilsbo, Suppleant for Seniorrådsrepræsentanten 
Betina E. Rasmussen (Leder af Aktivitetscenteret/referent) 
 
Sundheds og Fællesskabskoordinator Anne Sophie deltog 
under punkt. 1 
 
Aktivitetsmedarbejder Kate deltog under punkt 3 vedrørende 
kommende arrangementer. 
 
René Langhorn, Seniorrådsrepræsentant 
Marianne Sussi Elleby, medlem af Brugerrådet 
 
 

 
1. Strategi for Aktivitetscenters udvikling 

Strategien er nu godkendt af Ældre- og Sundhedsudvalget 
samt Kommunalbestyrelsen. 
 
Strategien er trykt, og den sendes til samtlige workshop 
deltagere med et takkebrev. 
 
Arbejdet med strategien: 
- Forslag til opfølgning på pejlemærkerne blev vedtaget. 

Brugerrådet ønsker at drøfte arbejdsdokumentet løbende 
på brugerrådets møder. Der tilføjes dato og ansvarlige 
kolonner i opfølgningsdokumentet samt de indsatser der 
kører nu. Dette præsenteres på brugerrådets augustmøde 
 

- Præsentation på holdlederaften 
Powerpoint pakke og invitation og program til 
holdlederaften 25.9. kl. 16-19 vil blive drøftet på 
brugerrådets augustmøde. 
På denne aften vil strategien blive præsenteret, hvordan 
brugerrådet følger op på den samt præsentation af 
brugerrådets udvalgsopdeling. Herefter kan de relevante 
underudvalg gå sammen i grupper og drøfte hvordan de 
skal bruge disse møder. 
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2. Orientering fra Betina 
- Hvidovre Sy festival er kommet godt fra start. Der er syet 

pt 92 net, målet er 500 net inden seniormessen i oktober 
måned.  
 

- Hvidovre Frivilligcenter ved Faisal Majeed Khiljee holder 
informationsaften i Aktivitetscenteret torsdag d. 7. 
september kl. 18.00-19.30. Alle interesserede er meget 
velkommen.  
 

- Vedtægter for Aktivitetscenteret tilrettes den nye strategi. 
Bent og Betina præsenterede foreløbige tanker om de nye 
vedtægter. Udkast til de nye vedtægter behandles på 
augustmødet. 
 
For at signalere at det er fællesskaberne der sammen 
skaber indhold i huset skifter Brugerrådet også navn til 
Fællesrådet.  
 
Navneskiftet træder i kraft sammen med husets nye navn i 
december 2023, når vedtægter inkl. nyt husnavn er politisk 
godkendt af Ældre og Sundhedsudvalget.  
De nye vedtægter præsenteres på generalforsamlingen i 
oktober, sammen med det nye navn. 
 

- Demensugen i Aktivitetscenteret (uge 38) 
Tirsdag 19.9 holder Daghøjskolen åbent hus 
Onsdag d. 20.9 kl. 16.00-17.30 er der foredrag om 
forebyggelse af demens samt pop-up boder i pausen med 
demensvenlige ambassadører, demenskoordinatorerne og 
biblioteket.  
Brugerrådet repræsenterer Aktivitetscenteret med pop-up 
stand, der bemandes af Bent, Bente og Ulla 
 

- Henvendelse fra Hvidovre Teaterforening vedrørende 
mulighed for dialog med brugerrådet om rabatmuligheder 
for Aktivitetscenterets brugere. 
Brugerrådet vil gerne i dialog omkring yderligere 
rabatmuligheder, men af hensyn til planlægning af 
strategiarbejde, navneskift og generalforsamling foreslår 
Brugerrådet møde med teaterforeningen i november 
måned. 
 

- Mænds sundhedsuge; Hemingway klub var på besøg 
mandag 12.6 og høre om Aktivitetscenterets tilbud. 

 
- Orientering om havegæster 

Der er desværre igen udfordringer med uønskede gæster i 
haven.  
Det er altid muligt at ringe efter Hvidovrevagten og bede 
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dem om hjælp til at bede de unge om at forlade haven – tlf. 
nummeret er 80306353 - det står også på hoveddøren 
Der opfordres fremadrettet til at frivillige og brugere, der 
ønsker at benytte haven i aftentimer og weekender 
kommer i makkerpar. 

 
Brugerrådet foreslår også at hækkene klippes ned, ligesom 
i forhaven, så området åbnes op. 

 
- Midler fra Ændrings og Forbedringspuljen 

Vi har modtaget midler til nye åbne reoler i riddersalene, 
bænke ved gymnastiksalen samt nyt skraldeskur 

 
- Indkøb af nye reoler samt oprydning i skabene er led i 

arbejdet med den nye strategi hvor vi gør huset og 
rammerne mere indbydende og overskuelige, så nye 
brugere føler sg velkommen og kan se mulighederne. 

 
Der er sent brev til holdledere på de kreative hold om 
oprydning/sortering i skabene. Aktivitetsmedarbejderne 
tilbyder hjælp med dette, hvis holdlederne ønsker det. Alle 
skabe skal rydde op, sorteres, da alt indhold flyttes over i 
de nye mere åbne reoler. 
 
Derudover er der skabe med sager fra månedlige 
aktiviteter, der låner huset; fx vild med dans og ældre 
sagens demenscafe. Flytning af disse skabe blev drøftet 
på brugerrådsmødet og foreslåes flyttet i kælderen, da de 
højst bruges en gang månedligt.  

 
 

3. Brugerrådet orienterer 
 

Brugerrådets postkasse: 
Der var en henvendelse vedrørende sommerfesten og 
forplejningen. Der var ikke nok kød (pølser) på menuen. 
 
Brugerrådet drøftede henvendelsen. Der var ekstra kød. Der 
var flere der tog mere end en pølse hvilket resulterede i at de 
ekstra pølser røg hurtigt. Der var beregnet et stykke kød og en 
hel pølse til hver, som udgangspunkt. Ønskes mere kød vil 
prisen også være en anden.  
 
Foreløbige (41) indkomne unikke Navneforslag: 
- Aktivisten 
- Festi-huset 
- Aktivitetshuset 
- Kraftværket 
- Værket  
- Folkestedet 



 

Side 4 af 6 

- Forsamlingshuset 
- Det gule hus 
- Aktivitetscenteret 
- SFO for voksne 
- Huset Hvidovregade 
- Aktiv-Huset 
- Giraffen 
- Huset i Hvidovregade 
- Aktivitetscentret Hvidovre 
- Optimisten 
- Hvidovre huset for voksne 
- Hønsehuset 
- De såkaldte normales gak-klub 
- Oasen 
- Kværulanternes hus 
- Mødestedet 
- La Maison 
- For de lidt ældre, Aktiv Hvidovregade 49 
- Det nye liv 
- Nova 
- Galaksen 
- Mælkevejen 
- Krystallen 
- Essensen 
- Fællestoget 
- Karavanen 
- Futurum 
- Indsigten 
- Fællesporten 
- Paletten 
- Krydspunktet 
- Portalen 
- Horisonten 
- Kubbikken 
- Lyspunktet 
 
 
 
- Evaluering af sommerfesten 

Der var modtaget henvendelse i brugerrådets postkasse 
om at der var for lidt kød. Se under brugerrådets postkasse 
i referatet. 
 
Det var godt, at der blev minglet mellem bordene og vejret 
var fantastisk. Det var rigtig godt. :-)Der var generelt en 
rigtig dejlig stemning og hele huset blev brugt. 
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- Godkendelse af Invitation til grillhygge for frivillige 1. 
september. Den blev godkendt og den uddeles til 
holdlederne inden sommerlukningen. 

 
- Abba koncert i 18. august 16-19 

Der sælges øl, vand, vin og små snaks i baren. 
 
Det elektroniske bookingssystem flexyboks er endelig 
under opstart. Det skal udbredes til holdledere og burgere i 
efteråret. 
 
Der var en drøftelse af kaffeordningen, og hvordan vi kan 
undgå at der findes en masse halvfyldte krus i huset. 
 
Der har ikke været efterspørgsel fra husets brugere til 
fælles ture med zookortet, udover Daghøjskolen.  
 
Det er relativ dyrt, og det blev besluttet at nedlægge det, 
da man selv skal dække indgangsudgifter fremover. Der 
henvises til at daghøjskolens brugere også selv dækker 
indgangsudgiften fremover. Kortet varer til og med 
december 2023. 

 
 
Brugerrådets underudvalg:  
 
På maj mødet besluttede Brugerrådet at opdele sig i 
underudvalg (udover arrangementsudvalget), som hver især 
har ansvar for at holde møder med holdlederne i huset på de 
forskellige områder. 

 
Følgende grupper/underudvalg oprettes med følende 
brugerrådsmedlemmer som ansvarlige: 
 
Gruppe 1: Kreative Hold (maling, syslehold, havehold) 
Lotte og Kirsten 
 
Gruppe 2: Bevægelse og Motion (dans, gymnastik) 
Steen og Ulla 
 
Gruppe 3:Teknik og Værksteder (IT, Fotohold, værksteder) 
Rene og Bente  
 
Gruppe 4: Studiekredse (Litteratur, debathold, de løse frivillige 
hænder ) 

           Bent og Sussi 
 
Der uddeles kontaktlister til de holdansvarlige på 
augustmødet. Grupperne præsenteres på holdlederaften 25.9 
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Lokaler til møderne aftales efterfølgende med 
aktivitetsmedarbejderne 
 
 

4. Økonomi 
Kvartalsoversigt på næste møde efter sommerferien. 

 
 

5. Evt.  
 

- Brugerrådet fik oprettet medlemskort (flexybox).  
 

- Der er kommet infoskærme op i Aktivitetscenteret ved reception 
ved indgangen og ved træningssalen. Her vil blive annonceret 
husets aktiviteter, samt relevante opslag fra sundhedscenteret 
og rådhuset med flere. 

 
- Aktivitetsmedarbejderne indkalder Ulla til møde vedr. opstart af 

reception i august. Her planlægges hvordan gruppen skal starte 
og relevante opgaver, der kan være i receptionen. 

 
 
 
Mødet sluttede kl. 11.30  
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